
Motie Pannehoef

De raad van de gemeente Oosterhout, in vergadering bijeen op 12 november 2019, behandelend 
Meerjarenbegroting 2020-2023.

Overwegende dat:

● Al een aantal jaar niet duidelijk is wat de toekomst gaat worden van de Pannehoef;
● Dat uit onderzoek gebleken is dat het verhuizen van de Pannehoef naar het voormalige 

zwembad Arkendonk niet mogelijk is;
● Inmiddels ook duidelijk is dat het onderbrengen van de Pannehoef in zijn geheel op het 

Galvanitasterrein geen optie is;
● Er in Oosterhout behoefte is aan voldoende ruimte voor verenigingen en niet commerciële 

organisaties om te vergaderen en activiteiten te organiseren;

Verzoekt het college:

● Te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn om de Pannehoef te behouden voor de inwoners 
van Oosterhout (en in het bijzonder als gebouw voor verenigingen en niet commerciële 
organisaties)

● De resultaten van dit onderzoek voor de Perspectiefnota 2021 terug te koppelen aan de 
gemeenteraad.
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